
 

 

Sensitivitet: Intern 

Årsberetning Remyra Fotball 2023 
1.0 Fotballavdelingen 
Leder: Robin Pedersen 

Baneansvarlig: Thomas Lundemo 

Dommerkontakt: Ulf Kristian Aaring 

Trenerveileder: Terje Hilanmo 

FIKS-ansvarlig: Ulf Kristian Aaring 

Overgangsansavarlig: Ulf Kristian Aaring 

 

Sportslig utvalg: Robin Pedersen, Ulf Kristian Aaring og Terje Hilanmo. 

 

1.1 Lagene 

Remyra Il stilte i 2023 med følgende lag: 

• Seniorfotball 
▪ Gåfotball (oppstart desember 2023) 

 
• Ungdomsfotball 

o Seriespill 
▪ G16 
▪ J15 (Samarbeidslag) 
▪ G14 
▪ J13 (Samarbeidslag) 
▪ G13 

• Barnefotball 
o Seriespill  

▪ J12  
▪ G12  
▪ J11 
▪ G11 (2 lag) 
▪ J10 (Samarbeidslag) 
▪ G10 (2 lag) 

o Dalførecup 
▪ G9 
▪ J9 
▪ Allidrett 2015 
▪ Allidrett 2016 
▪ Allidrett 2017 (høsten) 
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1.1 Antall spillere 

 BARNEFOTBALL UNGDOMSFOTBALL SUM 

Jentespillere 72 46 118 

Guttespillere 82 56 138 

SUM SPILLERE 154 102 256 
 

1.2 Trenere og trenerforum 

Det ble gjennomført to trenerforum forrige sesong. Målet er at vi skal klare å 
gjennomføre trenerforum 3-4 ganger i året. Dette er et ledd i å styrke og utvikle klubben 
sammen. Det vil være forskjellige temaer på de ulike trenerforumene. For at dette skal 
kunne fungere er det viktig at disse blir prioritert slik at minst en representant fra hvert 
lag stiller. 

 
I klubben er det rundt 80 trenere fordelt på de ulike lagene våre. 70% av trenerne har 
gjennomført trenerkurs.  Å få flere trenere med mer kompetanse vil styrke klubbens 
sportslige tilbud og er viktig i tiden fremover. Målet for klubben er at alle trenere i Remyra 
skal opparbeide seg nødvendig kompetanse for å være trenere. 

 

1.3 Samarbeidslag 

Det var flere årskull som hadde samarbeidslag med andre lag i Dalføret. Dette var i all 
hovedsak jentelag i klubben. To av lagene tilhørte barnefotballen, mens resten av lagene 
tilhørte ungdomsavdelingen i klubben. Vi hadde samarbeidslag med andre lag i fra 
klubbene Tangmoen, Fram, Stjørdals/blink og Hegra. Samarbeidslagene har vært 
nødvendig for å klare å stille lag i årskullene. Det sportslige samarbeidet har fungert godt 
og en del av disse videreføres også neste sesong.   

 

1.4 Fotballutdanning etter skoletid 

I mai ble fotballutdanning etter skoletid satt i gang som prøveprosjekt. Dette var et 
samarbeidsprosjekt mellom Remyra IL og Fotballutvikling Trøndelag. En dag i uka ble det 
gitt treningstilbud for spillere fra 4. – 7. klasse. Dette var et frivillig tilbud for de spillerne 
som ønsket mer fotball enn hva klubben klarte å gi. For å delta på dette måtte spillerne 
betale 600kr per måned. Det var 10-13 gutter som benyttet seg av tilbudet fra mai til 
november. Dette samarbeidet ble avsluttet i desember. Jeg ønsker å undersøke om et 
lignende tilbud kan opprettes på et senere tidspunkt. 
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2.0 Anlegg 
2.1 Kiosk  

Fra seriestart ble det bestemt at det skulle man skulle ha en egen Remyrakiosk med 
åpningstider fra rundt ca klokken 1700 – 2100. Kiosken har blitt drevet på dugnad. Dette 
syns vi har fungert godt og alle lagene har fått hatt kioskansvaret. Dette har bidratt til at 
Remyra har vært godt besøkt av spillere, foresatte og besteforeldre gjennom sesongen.   

 

2.2 Lagsboder 

I løpet av sesongen ble det satt opp lagsboder til lagene bak den ene tribunen. Disse er 
ikke ferdigstilt. I løpet av 2024 vil det også komme opp flere boder bak den andre 
tribunen. Målet er at hvert årskull skal få sin egen bod for lagring av utstyr. Noen av 
bodene vil få installert strøm, slik at baller kan oppbevares der gjennom vinteren. 

 

2.3 Cageballhallen 

I høst besluttet styret at gymsalen i kjelleren skulle omgjøres til en Cageballhall. 4. 
desember ble cageballhallen offisielt åpnet. I løpet av vinteren har denne blitt brukt mye 
av både små og store lag i klubben. I tillegg til lagenes egne treningstider er det nå 
muligheter for Remyras medlemmer å booke hallen selv. Dette har gitt fotballavdelingen 
et positivt løft.  

 

2.4 Oppussing  

I høst ble det påbegynt oppussing av kjeller og garderober. Dette skal forhåpentligvis stå 
ferdig til seriestart. Det har også blitt satt i gang oppussing av 2. etasjen. Denne skal 
kunne brukes av lagene til ulike arrangement som spillermøter, lagskvelder, avslutninger 
o.l 

 

3.0 Avslutning 

Ønsker med dette å takke alle lagledere, trenere, spillere og foresatte for innsatsen som 
har blitt gjort gjennom sesongen for Remyra IL.  

Innkomne årsmeldinger fra lagene følger de neste sidene.  

 

Med vennlig hilsen 

 

Robin Pedersen 

Sportslig leder Remyra Fotball 
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BARNEFOTBALL 

 

Årsmelding fotball Jenter 8 år (2015) 
  
Ledelse 
Lagleder: Tor-Erik Jule Lian 
  

Hovedtrener: Sigurd Steinum 
Trenere: Sidre Mølnå, Øyvinn Lossius, Truls A Larsen og Espen Frydenlund 
Keeperansvarlig: 
  
Spillere/Laget: 
Hvor mange spillere besto laget av? 
20 spillere 
  
  
  
Sportslig: 
Deltakelse i seriespill? Nei 
Deltakelse på cuper? Dalførecup 2015 kullet 
Antall treninger? 1 trening pr. uke 
  
  
  
Økonomi: 
Felles økonomi med allidrett 2015 i 2023. Økonomien ble splittet opp i januar 2024.  
Saldo: 5364,-  
  
  
Annet: 
  
  
Tor-Erik Jule Lian 
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Årsmelding fotball Gutter 8 år (2015) 
 

LEDELSE 

 

Lagleder: Anniken Borsethaug 

Hovedtrener: Gøril Kringen 

Trenere: Peder Hembre, Reidar Herre, Vegard Sætnan, Anders Borsethaug. 

 

Spillere: 

27 

 

SPORTSLIG 

Dalførecuper 

1 trening i uka 

 

ØKONOMI 

5364,- 

 

 

 Mvh Anniken W Borsethaug 
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Årsmelding fotball Jenter 9 år (2014) 
 

Ikke levert  
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Årsmelding fotball G9 (2014) 
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Andre Kirknes 
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Årsmelding fotball Jenter 11 (2012) 
 

Ikke levert 
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Årsmelding fotball Remyra Gutter 11 (2012) 2023 
  
Ledelse 
Lagleder: Øyvind Drogset Olsen 
  

Hovedtrener: Morten Berg 
Trenere: Frode Tangen, Øyvind Drogset Olsen, Wenche Tronseth 
  
Spillere/Laget: 
Laget hadde disponibelt 16 spillere. En spiller valgte å slutte etter sesongen mens en spiller har kommet til.  
  
  
Sportslig: 
G2012 stilte med 2 lag i årets serie (7-er) To jevngode lag i hver sin pulje. Stort sett motstandere i Trondheim for det ene 

laget, så det ble flere nye motstandere.  
  

Av cuper så deltok vi på Selbucup, Malvik cupen, Melhus cup, SMN cup (Nardo) samt årets høydepunkt Bergstadcupen.  
Vi kjørte to treninger gjennom hele sesongen. Vintersesongen ble tatt på Tangmoen samt Indergaarden. Vi har en 

treningsvillig spillergruppe og har hatt et frivillig tilbud i ferietid også. (periodevis)  
  
  
Økonomi: 
Laget har hatt en buffer på rundt kr. 10.000, - gjennom sesongen. Foreldregruppa dekker løpende kostnader til 

deltakelser cup/seriespill. Buffer er tiltenkt utstyr til laget samt utlegg for cup- og seriespill.  
  
Annet: 
  

I løpet av 2023begynte vi med et tettere samarbeid med 2013-årgangen. I høstsesongen benyttet vi spillere fra 2013 

på de fleste kampene. Dette samarbeidet er intensivert med fellestreninger i vintersesongen 24.  
  

Trenere og lagleder ønsker å rette en takk til foreldregruppa for 2012-kullet. Lett å få med på dugnader og en lydsterk 

heiagjeng på alle våre kamper.  
  

Vil også takket styret i Remyra for en meget god jobb! Her legges det ned et solid stykkearbeid som lagene høster 

goder av.  
  
For 2012-kullet 
Øyvind Drogset Olsen 
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Lagleder 
 

 
 

Årsmelding fotball Jenter 12 (2011)  
  
 
LEDELSE 

Lagleder: Anniken Borsethaug, Bente Berg 

Hovedtrener: Anders Borsethaug 

Trenere: Ove Halsan, Øyvind Bang 

 

SPILLERE 

27 spillere 

 

SPORTSLIG 

Vi hadde 2 lag i nivå 2. 

Deltok på 1 cup (bergstad) 

3 treninger i uka.  

 

ØKONOMI 

27.722,- 

 

 

 

 Mvh Anniken W Borsethaug 
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Årsmelding fotball Gutter 12 (2011)  
  
Ledelse 
Lagleder: Kristian Hogstad Lund 
  

Hovedtrener: Kristian Hogstad Lund 
Trenere: Tor Inge Jensen, Dan Hugo Brekke 
Keeperansvarlig: - 
  
Spillere/Laget: 
Hvor mange spillere besto laget av? 
Året startet med 16 spillere, hvorav 3 av disse var svært usikre. Disse sluttet før 

sesongstart. Resterende 13 spillere bestod stort sett ut sesongen, hvor vi fikk 

frafall etter sesongslutt. 4 stk. skiftet klubb (3 til Blink og 1 til Hommelvik), slik at 

vi etter sesongen stod igjen med kun 8-9 spillere.  
  
  
  
Sportslig: 
Deltakelse i seriespill? Ja, deltakelse i seriespill med meget gode resultater.  
Deltakelse på cuper? Ja, deltakelse på Malvik Cup, Kvik Cup, Bergstad Cup. 
Antall treninger? 2-3 treninger i uka + hospitering. 
  
  
  
Økonomi: 
Lagets økonomi 
God økonomi, blant annet pga. egne dugnader for laget.  
  
Annet: 
  
  
Kristian H. Lund 
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UNGDOMSFOTBALL 

Årsmelding fotball Jenter 13 (2010) 
 

Ikke levert 
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Gggg 
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Årsmelding fotball J2009 (J14) 2023 
  
Ledelse 
Lagleder:Gro Synnøve Johnsen 
  

Hovedtrener:Morten Aassved, Johan Hammer 
Trenere:Thomas Eidem, Sveinung Reitan, Asle Moen, Lars Terje Klæth 
Keeperansvarlig:Thomas Eidem 
  
Spillere/Laget: 
Hvor mange spillere besto laget av?Samarbeidslag med IL Fram. 24 spillere 
  
  
Sportslig: 
Deltakelse i seriespill? Deltatt i 1. divisjon vår, hvor vi fikk tøff motstand og endte nest sist. Høstsesongen også i 1. div, da 

ble vi nr 2. Rett bak Verdal. 
Deltakelse på cuper?2. plass i Malvikcup i Abrahallen, dobbel bronse i Storsjøcupen, begge lag tapte semifinale i A-

sluttspillet.  
Antall treninger?3 treninger i uka. 
  
  
Økonomi: 
  

Lagets økonomi: God dugnadsinnsats:  30000 krsom går til å korte ned egenandeler til Storsjø. Gjennomførte Pubquiz for 

lagets foreldre i mars: 22000 kr i pluss. 
  
  
Annet: 
J14 har gjennomført en god sesong med stigning i prestasjonene fra vår til høst. Stor spillerstall har vært godt å ha 

utover høsten, vi har også hospitert opp til J15 jevnt gjennom året. Sesongen toppet seg når begge lag kunne motta 

bronsemedalje etter en fantastisk Storsjøcup med to jevne lag.  
  
  
Morten Aassved________ 
Sign 
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Årsmelding fotball Gutter 16  
  
Ledelse 
Lagledere: Ole Hyldmo (avløst av Espen Myhr Grandalsmo litt utpå høsten) og Ketil Veiseth (t.o.m. Norway cup)  
Hovedtrener: Ulf Kristian Aaring 
Trenere: Lars Ove Skogseth, Espen Skamfer Nesgård, Odd Arne Tolås (fram til sommeren) 
Keeperansvarlig: Bjørn Hanssen 
  
Spillere/Laget: 
I løpet av sesongen har det vært litt til og fra med antall spillere. I første del av sesongen benyttet vi 32 spillere til 

kamper i forskjellig grad samt en spiller fra G14 i noen kamper. I høstsesongen benyttet vi totalt 26 spillere. Én spiller var 

skadet hele sesongen og spilte ingenkamper. 
Fra vinter til vår hadde vi én spiller som ga seg. Fra vår til sommer var det 7 spillere som ga seg av ulike årsaker 

(klubbskifte, flytting, sluttet med fotball). Ytterligere to spillere ga seg i løpet av høstsesongen (klubbskifte + sluttet med 

fotball – begge er tilbake i 2024).  
Av de som er regnet med over var to spillere nye hos oss i vårsesongen og det kom ytterligere to spillere til oss i løpet 

av høstsesongen. 
  
Sportslig: 
Vi stilte med ett lag i Trøndersk mesterskap i mars. Det var en kald opplevelse og ble i praksis som treningskamper å 

anse.  
I vårsesongen stilte vi med to 11er-lag, i 2.divisjon og i 3.divisjon. Det holdt så vidt mht antall spillere i vårsesongen. På 

Kristi Himmelfartsdag hadde vi med 3 tøffe jenter fra J15 for å fylle opp kamptroppen. Ettersom det 

var flere avganger mellom vår og høst, hadde vi bare ett lag (2.divisjon) i høstsesongen. Det endte med 4.plass av 10 lag 

med samme poengsum som lagene på andre og tredjeplassen. 
Vi deltok med to lag i Norway Cup (G15 og G16). For de eldste guttene var det andre året i hovedstaden og det var en fin 

opplevelse også denne gangen. 
I januar-mars hadde vi to utetreninger på Tangmoen og én økt med hjørnefotball inne i gymsalen på Stokkan U fredager. 

Etter at banen på Remyra var klar hadde vi som regel tre treninger i uka i tillegg til kampene. Etter serie-slutt hadde vi 

noen få treninger ute før vinteren kom på Remyra og også noen økter på Stokkan U. Noen av spillerne hospiterte til 

Stjørdal-Blink (treninger) i vår-sesongen. 
  
Økonomi: 
2007- og 2008-årgangen hadde separate kasser ettersom de kom inn med hver sin kasse og går videre til 2024 med hver 

sin kasse. Se for øvrig regnskapene. 
  
Annet: 
Hovedtrener for 2008-årgangen ga seg etter 2022-sesongen. 2007- og 2008-årgangene ble derfor slått sammen kort tid 

etter sesongslutt 2022 og gjennomførte noen høsttreninger sammen før det ble juleopphold og oppstart igjen i januar 

2023. Årgangene har blitt mer sammensveiset enn de var tidligere og vi får satse på at de kan spille mer sammen på G19 

når den tid kommer. 
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Laget har hatt en tilnærming til fotballen at det skal være mulig å kombinere fotball med andre idretter og aktiviteter. 

Det er derfor flere av spillerne som har andre aktiviteter i tillegg til fotballen (bl.a håndball, friidrett, langrenn, basket og 

bilsport). Dette har til tider gitt få spillere på trening fordi det kolliderer med andre aktiviteter, men vi mener det skal 

være mulig å spille fotball uten at en stiller opp på alle treninger.  
  
  
Stjørdal, 06.03.2024 
Ulf Kristian Aaring 
  

 

 

 

 

 

 

 

 
 


